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Rada Miejska w Prudniku 
Radni-Sesja 

 

Protokół nr XXXIX/2021 
 

XXXIX Sesja w dniu 31 marca 2021 r.  

Obrady rozpoczęto 31 marca 2021 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 12:00 tego samego 

dnia. Obrady Rady Miejskiej odbyły się w systemie zdalnym. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/oświadczenia sołtysów o uczestnictwie w sesji on-line stanowią załączniki 2-11/ 

 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

1. Sprawy organizacyjne. 
1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. Przywitała 

radnych i zaproszonych gości. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 18 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Miejskiej Edward Mazur poinformował, że obrady sesji są 

transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie 

z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są 

udostępniane poprzez Biuletyn Informacji Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: 

www.bip.prudnik.pl i stronę internetową www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc 

w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie 

swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i 

Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z 

przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz 



2 

 

uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji 

Rady Miejskiej w Prudniku znajduje się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

 

2) Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji. 
Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady podała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 24 lutego 2021 r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji..  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Katarzyna Rożek 

 

3) Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji. 
Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady podała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z XXXVII sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 1 marca 2021 r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Katarzyna Rożek 

 

4) Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji. 
Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady podała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 11 marca 2021 r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji..  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

http://www.bip.prudnik.pl/
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Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Katarzyna Rożek 

 

5) Zmiana porządku obrad. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak przywitał się z uczestnikami posiedzenia. 

Poinformował przy okazji o prowadzonej akcji Rozliczaj się w Prudniku zachęcającej do 

rozliczania swych podatków  Prudniku.  

Burmistrz zawnioskował o zmianę porządku obrad polegającej na wprowadzeniu poprawek 

do projektów  uchwał druk nr 689 oraz nr 690 w związku z pozyskaniem środków ze 

wsparcia dla gmin górskich.   

Burmistrz wniósł również o zdjęcie z porządku obrad projektu  uchwały druk nr 691 w 

sprawie rezygnacji Gminy Prudnik z członkostwa w stowarzyszeniu pod nazwą Opolska 

Regionalna Organizacja Turystyczna. Oznajmił, ze jest po rozmowie z członkiem zarządu 

Panem Lucjuszem Bilikiem, który ze swej strony zapewnił, że współpraca będzie układać się 

lepiej. Zostało już umówione spotkanie, na którym mają zapaść decyzje dotyczące dalszej 

współpracy. Pod koniec roku radnym zostanie przedstawione sprawozdanie na podstawie 

którego będą mogli podjąć decyzję o kontynuacji członkowska w organizacji lub o wyjściu z 

niej. Burmistrz poprosił o oddanie głosu obecnemu na sesji Lucjuszowi Bilikowei. 

Przewodnicząca oddała głos.  

Lucjusz Bilik w imieniu zarządu Opolskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej  oraz 

prezesa Stanisława Rakoczego wyrazić wielką wdzięczność oraz podziękowania za 

możliwość uczestniczenia w posiedzeniach komisji i Rady oraz uczestnictwa w dyskusji. 

Zgodził się ze słowami Burmistrza o przeprowadzonej rozmowie oraz konsensusie, do 

którego udało im się dojść. Stwierdził, że dobrze się dzieje, że prowadzone są rozmowy i że 

obie strony są otwarte na sugestie. Podziękował Burmistrzowi za decyzję wycofania uchwały 

z porządku obrad. Wyraził nadzieję, że czas pokaże, że decyzja była słuszna. Prezes J. Bilik 

korzystając z okazji zbliżających się Świąt złożył radzie najlepsze życzenia.   

Przewodnicząca Rady podziękowała za zabranie głosu i życzenia. 

Burmistrz dołączył się do życzeń. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie kolejne wnioski związane ze zmianą porządku 

obrad. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Prudnik na rok 2021. (druk nr 689).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (3) 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mazur 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
Zmiana porządku obrad: Wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2024 (druk nr 

890).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Zmiana porządku obrad: Wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie rezygnacji 

Gminy Prudnik z członkostwa w stowarzyszeniu pod nazwą Opolska Regionalna Organizacja 

Turystyczna (druk nr 691) .  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Josel Czerniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar 

 

2. Informacja Głównego Urzędu Statystycznego dotycząca Narodowego Spisu Ludności 

w 2021 r. 

Małgorzata Kuźniak – reprezentant Głównego Urzędu Statystycznego – przedstawiła 

najważniejsze informacje dotyczące Narodowego Spisu Powszechnego 2021, w tym 

organizację i zakres merytoryczny spisu. 

Od 1 kwietnia 2021 r. do 30 września 2021 r. trwa Narodowy Spis Powszechny Ludności  

i Mieszkań 2021 r. 

Spis był poprzedzony dwoma spisami próbnymi: 

– pierwszy spis próbny odbył się w dniach od 1 do 31 października 2019 r., w dwóch 

województwach (po jednej gminie w każdym), 

– drugi spis próbny odbył się w dniach od 1 do 30 kwietnia 2020 r. w 16. Gminach (po jednej 

w każdym województwie). 

Narodowy Spis Powszechny Ludności i Mieszkań 2021 jest w pełni realizowany przy użyciu 

interaktywnego formularza spisowego. Obowiązkiem spisowym będą objęte: 

– osoby fizyczne stale zamieszkałe i czasowo przebywające w mieszkaniach, budynkach  

i innych zamieszkanych pomieszczeniach niebędących mieszkaniami na terenie Polski, osoby 

fizyczne niemające miejsca zamieszkania; 
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– mieszkania, budynki, obiekty zbiorowego zakwaterowania i inne zamieszkane 

pomieszczenia niebędące mieszkaniami. 

Aby zapobiec sytuacji, w której zobowiązany do spisu mieszkaniec Polski nie ma możliwości 

dokonania samospisu (np. z powodu braku dostępu do urządzeń i Internetu), ustawa 

zobowiązuje następujące podmioty do udostępnienia odpowiedniego pomieszczenia i sprzętu 

do realizacji samospisu: 

urzędy statystyczne i pozostałe jednostki statystyki publicznej, 

urzędy obsługujące wójtów, burmistrzów, prezydentów miast oraz gminne jednostki 

organizacyjne. 

Dane od osób fizycznych objętych spisem powszechnym są zbierane metodą samospisu 

internetowego. Każdy mieszkaniec Polski jest zobowiązany samodzielnie przeprowadzić 

samospis, polegający na uzupełnieniu danych o respondencie, zamieszczonych w formularzu 

spisowym. 

Samospis internetowy będzie przeprowadzany od 1 kwietnia 2021 r. do 30 września 2021 r. 

W szczególnie uzasadnionych przypadkach kiedy osoba objęta spisem powszechnym nie 

może dopełnić obowiązku samospisu przez Internet, dane są zbierane metodami: 

-wywiadu telefonicznego przeprowadzanego przez rachmistrza spisowego, który wprowadza 

dane uzyskane od respondenta do formularza spisowego, 

- wywiadu bezpośredniego, przeprowadzanego przez rachmistrza spisowego przy pomocy 

urządzenia mobilnego wyposażonego w oprogramowanie dedykowane do przeprowadzenia 

spisu (wywiady bezpośrednie będą realizowane w szczególnych przypadkach – jeśli sytuacja 

epidemiczna na to pozwoli – i przy zachowaniu reżimu sanitarnego) 

Obydwie metody polegają na uzupełnieniu danych dotyczących osoby spisywanej  

w formularzu spisowym. 

Udział w Narodowym Spisie Powszechnym Ludności i Mieszkań 2021 jest obowiązkowy. 

Odmowa udziału w spisie powszechnym wiąże się z możliwością nałożenia kary grzywny, co 

jest ujęte w art. 57 ustawy o statystyce publicznej. 

 

3. Pisemna informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Prudnika Grzegorz Zawiślak oznajmił, że w programie esesja znajduje się pisemna 

informacja z działalności za okres od 24 lutego 2020 r. do 31 marca 2021 r. o następującej 

treści: 

1. 3 marca podpisałem porozumienie z Zarządem spółki Henniges Automotive Prudnik w 

sprawie inwestycji, jaką Spółka zamierza zrealizować na obiekcie byłej tkalni. Przypomnę, że 

Gmina Prudnik nabyła od syndyka masy upadłościowej zakładu ZPB Frotex halę byłej tkalni 

o powierzchni blisko 15 000 m². W wyniku zawartego porozumienia Spółka rozpoczęła już I 

etap inwestycji polegający na remoncie 4146 m² hali, która ma być oddana do użytku na 

przełomie III i IV kwartału bieżącego roku. II i III etap powinien być zakończony do końca 

2023 roku. W wyniku realizacji poszczególnych etapów przedsięwzięcia do użytku oddane 

zostaną hale produkcyjno – magazynowe, pomieszczenia socjalno bytowe, techniczne  

i biurowe. W II etapie oddanych zostanie 7506 m² , a w trzecim etapie 3388  m² wraz z wieżą 

ciśnień. Dzięki uchwale  podjętej przez Radę Miejską, w najbliższym czasie zostanie zawarta 

umowa najmu tej nieruchomości na 20 lat. Cieszy rozpoczęta inwestycja szczególnie, że 

wiąże się ze zwiększeniem zatrudnienia w I etapie o blisko 150 pracowników.  

Jak wspominałem wcześniej inwestycję tą zawdzięczamy przychylnym decyzjom Zarządu 

Spółki, pracownikom Spółki, którzy bardzo dobrze wykonują swoje obowiązki, a także 

warunkom, jakie stworzyła gmina Prudnik dla tej inwestycji. Cieszy również przychylność 

wielu osób,  instytucji i Urzędów, dzięki którym inwestycja ta przebiega zgodnie  

z harmonogramem. Ale trzeba pamiętać również o Radnych Rady Miejskiej poprzedniej 

kadencji, poprzednim Burmistrzu, ale też o  obecnej Radzie, gdyż to wszyscy Państwo nie 
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baliście się podjąć trudnej decyzji związanej z przejęciem obiektów byłego ZPB Frotex                

i stworzenia szczególnych warunków dla prowadzenia na tym terenie inwestycji. 

2. 10 marca na stadionie miejskim przy ulicy Kolejowej 7 odbyło się oficjalne przekazanie  3 

nowych specjalistycznych pojazdów służących do odbioru  i transportu  odpadów 

komunalnych. Wszystkie pojazdy oparte są na nadwoziu Renault D26 oraz wyprodukowane 

w 2020 r. Pierwszy z nich posiada zabudowę jednokomorową o pojemności ładunkowej min. 

21 m³ oraz wyposażony jest w dynamiczny system wagowy. Drugi pojazd posiada zabudowę 

jednokomorową o pojemności ładunkowej min. 21 m³, w tym 18 m³ na stałe odpady 

komunalne, wyposażony w urządzenie do mycia i dezynfekcji pojemników na odpady. 

Ostatni posiada dwie komory oraz dwa niezależne systemy wypychania i zgniatania odpadów 

o pojemności ładunkowej min. 21 m³. 

Wartość inwestycji  to 2 887 056,00 zł z czego 95% kwoty netto stanowi niskooprocentowana 

pożyczka z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

Z tego miejsca dziękuję Prezesowi Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Opolu Pan Maciejowi Stefańskiemu za przychylność przy tym 

projekcie a  Zarządowi Spółki Zakład Usług Komunalnych za odważną i perspektywiczną 

decyzję. 

3. Zgodnie z zapisami programu wieloletniego „Senior+” na lata 2021-2025 edycja 2021  

w dniu 17 marca br Gmina Prudnik złożyła dokumentacją konkursową aplikując tym samym 

o środki w ramach drugiego modułu „SENIOR+” w którym środki przeznaczone są na 

wsparcie funkcjonowania już istniejących placówek – w naszym przypadku Klubu Senior+ 

funkcjonującego od dnia 17 grudnia 2018 r. przy ul. Traugutta 10. 

Zgodnie z możliwościami programu aplikacja Gminy Prudnik swoim zakresem rzeczowym 

obejmować będzie współfinansowanie głównie zadań mających na celu aktywizację 

beneficjentów tj osób korzystających z usług oferowanych przez Klub Senior+ takich jak 

pokrycie kosztów: biletów wstępu do kina, teatru, przejazdy do placówek kulturalno- 

oświatowych, zakup środków czystości, materiałów biurowych, papierniczych do zajęć 

artystycznych, plastycznych, opłaty za internet, opłaty za abonament RTV z tytułu 

użytkowania tychże urządzeń w siedzibie Klubu Senior +, opłaty za wywóz nieczystości 

stałych. 

Gmina Prudnik wnioskuje o dotację w wysokości 47 211,00 zł. stanowiącą maksymalną 50%-

ową – dopuszczalną programem- wysokość dofinansowania całości kosztów będących 

przedmiotem projektu. 

Rozstrzygnięcie konkursu i podjęcie decyzji o wyborze zadań które otrzymają 

dofinansowanie spodziewane jest do końca m-ca maja br.   

4. Gmina Prudnik złożyła w Opolskim Urzędzie Wojewódzkim wniosek  o dofinansowanie 

projektu pn „Poprawa sytuacji bytowej rodzin romskich  w Prudniku poprzez remont lokali 

mieszkalnych oraz klatki schodowej”  w ramach rządowego „Programu integracji społecznej 

 i obywatelskiej Romów w Polsce na lata 2021–2030”. 

Zakres rzeczowy projektu przewiduje wykonanie remontu substancji w pięciu mieszkaniach 

zamieszkałych przez rodziny romskie oraz klatki schodowej w budynku zamieszkałym przez 

rodziny romskie i rodziny nieromskie. 

Pełny zakres rzeczowy obejmuje następujące prace remontowe: 

• mieszkanie przy ul. Chrobrego 30/7 – remont podłogi w mieszkaniu ( kuchnia)  

• mieszkanie przy ul. Chrobrego 35/2 – wymiana 5 szt. okien w mieszkaniu  

• mieszkanie przy ul. Chrobrego 43/3 – remont podłogi w mieszkaniu (1 pokój)  oraz 

wymiana 3 szt. okien  

• mieszkanie przy ul. Chrobrego 58/6 – remont podłogi w mieszkaniu (kuchnia + przedpokój)  

• mieszkanie przy ul. Klasztornej 5/8 – remont podłogi w mieszkaniu (2 pokoje)  
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• ul. Chrobrego 45 – remont klatki schodowej (remont: posadzki, tynków, instalacji 

elektrycznej, schodów, wymiana stolarki okiennej oraz drzwiowej, malowanie).  

Całkowita wartość kosztorysowa projektu wynosi 94 097,08 zł  a Gmina Prudnik ubiega się o 

jego dofinansowanie w kwocie 79 982,52 zł. stanowiące aż 85% wartości kosztorysowej 

zadania. 

Decyzja o dofinansowaniu projektów podjęta zostanie przez organy administracji rządowej 

oceniające złożone projekty (tj. Urząd Wojewódzki, Ministerstwo) a podjęcie decyzji o 

wyborze zadań spodziewane jest w terminie do końca maja 2021 r.      

5. Rozstrzygnięte lub wdrożone  zostały przetargi na realizację zadań ujętych w budżecie 

Gminy Prudnik na 2021 rok:  

1). zakup energii elektrycznej  dla Gminy Prudnik oraz jednostek organizacyjnych i spółek 

gminy. Wpłynęło 8 ofert. Najkorzystniejsza ofertę złożył Tauron Sprzedaż  sp. z o.o. z  

Krakowa. Cena ofertowa  brutto: 2 189 899,55 zł. Umowa będzie zawarta 6 kwietnia  2021r. 

2) ogłoszono przetarg i otwarto oferty w przetargu na remonty dróg gminnych. Złożono 5 

ofert.   Przetarg rozstrzygnięto. Najkorzystniejszą ofertę złożyli  wspólnicy spółki cywilnej   

PLUSPOL –BUDOWA. z Chróścic. Cena oferty 156 007,66 zł. Umowa będzie zawarta  7 

kwietnia 2021 r. 

3) ogłoszono przetarg na wzmocnienie skarpy przy budynku Muzeum Ziemi Prudnickiej. 

Otwarcie ofert odbędzie się 8 kwietnia 2021 r. 

4) ogłoszono przetarg na wykonanie dokumentacji projektowej przebudowy z rozbudową 

budynku   przy ul. Tkackiej w Prudniku. Otwarcie ofert odbędzie się 7 kwietnia 2021 r. 

6. 9 marca w Urzędzie Miejskim spotkałem się ze Starostą Prudnickim Radosławem 

Roszkowskim oraz Wicestarostą Januszem Siano. Przewodnim tematem spotkania były 

ustalenia w sprawie powołania związku transportowego pomiędzy gminami powiatów 

prudnickiego i głubczyckiego. Starostowie poparli mój pomysł, by siedzibą związku był 

Prudnik. Kolejnym punktem spotkania były ustalenia w sprawie partnerstwa gminy Prudnik z 

Powiatem Prudnickim w celu wspólnej realizacji przedsięwzięcia polegającego na wykonaniu 

kompleksowej modernizacji przejść dla pieszych w obrębie skrzyżowania ul. Dąbrowskiego i 

ul. Parkowej w Prudniku, w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w zakresie 

poprawy bezpieczeństwa ruchu pieszych. Dodatkowo poinformowałem Zarząd Powiatu, że 

gmina Prudnik nie jest zainteresowana przejęciem budynku oświatowego przy ul. Podgórnej  

5.  

7.W ogólnopolskim Dniu Sołtysa przypadającym na 11 marca, spotkałem się z Sołtysami 

gminy Prudnik. Jest to dzień, w którym można podziękować prawdziwym społecznikom za 

ich codzienną odpowiedzialną  pracę na rzecz społeczności lokalnej. Mieszkańcom naszych 

Sołectw gratuluję, że mają  w swoim gronie ludzi, którzy identyfikują się z ich sprawami i 

problemami. Życzę naszym Sołtysom wszystkiego co dobre, w tym pomyślności w życiu 

zawodowym i osobistym. 

8. W ostatnim czasie gościłem delegację  miasta Racibórz na czele z Dawidem 

Wacławczykiem, wiceprezydentem miasta. Racibórz w najbliższym czasie będzie tworzył 

szlak miejski i chciał skorzystać z naszych doświadczeń w opracowaniu tego rodzaju 

projektu. Zaprezentowaliśmy naszym gościom sposoby, w jakich prowadzimy wewnętrzną 

promocję gminy i oprócz szlaku miejskiego, zaprezentowaliśmy naszą aplikację miejską, 

System Identyfikacji Wizualnej oraz ostatnie wydawnictwa promocyjne. Wymieniliśmy się 

także doświadczeniami w kwestiach turystycznych i promowaniu miasta. Delegacja przeszła 

wszystkie punkty szlaku miejskiego oraz otrzymała wszelkie materiały o naszych 

przedsięwzięciach. 

9. 24 marca w Prudnickim Ośrodku Kultury odbyło się spotkanie dla samorządowców z 

południa województwa opolskiego. Inicjatorem spotkania był Wiceminister Marcin Ociepa, 

który zaprosił Wiceprezesa Krajowego Zasobu Nieruchomości Michała Srokę, który 
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przedstawił projekt pn. Społeczne Inicjatywy Mieszkaniowe. Nowym program ma zastąpić 

program Mieszkanie+. Z najważniejszych informacji warto podkreślić, że program zakłada 

możliwość dojścia do własności wynajmowanego mieszkania. Sam proces projektowania            

i budowy mieszkań będzie nadzorowała specjalnie powołana spółka, do której będą mogły 

wejść jednostki samorządu terytorialnego. Szczegółowe informacje dostępne są na nasze 

stronie internetowej: https://prudnik.pl/7690/spotkanie-w-sprawie-sim.html. 

Zanim jednak ruszy program, jesteśmy za pośrednictwem TBS gotowi dokumentacyjnie do 

budowy pierwszego budynku mieszkalnego przy ulicy Skowrońskiego w formule TBS z 16 

mieszkaniami. Mam nadzieję, że budowa rozpocznie się jeszcze w tym roku z oddaniem 

mieszkań do zasiedlenia  w roku 2022.  

10. 24 marca w Publicznej Szkole Podstawowej nr 3 odbyło się oficjalne przekazanie 

komputerów dla nauczycieli w ramach projektu „Opolskie dla podstawówek - zdalne 

nauczanie zbliża!”. 33 laptopy w imieniu Marszałka Województwa Opolskiego Andrzeja 

Buły wręczyła Janina Okrągły, Radna Sejmiku Województwa. Warto podkreślić, że laptopy 

trafiły do około 60% nauczycieli pracujących w szkołach prowadzonych przez gminę 

Prudnik. Dziękuję Marszałkowi Andrzejowi Bule za pomysł i realizację tego projektu, który 

pomoże nauczycielom w prowadzeniu zajęć online.  

11. W drugiej połowie marca Katowicka Specjalna Strefa Ekonomiczna S.A. ogłosiła przetarg 

na wykonanie dokumentacji projektowej zadania pn. „Budowa drogi wraz z infrastrukturą 

techniczną na terenach inwestycyjnych w Prudniku, będącej przedłużeniem ul. 

Przemysłowej". Droga ma służyć zwiększeniu atrakcyjności terenów inwestycyjnych 

zlokalizowanych pomiędzy ul. Przemysłową, a ulicami Nyską, Towarową oraz Prężyńską. 

Inwestycja będzie obejmowała: budowę drogi dojazdowej wraz z odwodnieniem drogi, 

oświetleniem, chodnikiem/ścieżką pieszo-rowerową, a także budowę wodociągu, kanalizacji 

sanitarnej i deszczowej oraz kanału technologicznego.  Rozstrzygnięcie przetargu nastąpi po 

12 kwietnia bieżącego roku. Dokumentacja będzie w całości sfinansowana ze środków 

Katowickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej S.A. Bardzo dziękuję Zarządowi Strefy za 

dotrzymania ustaleń, ale dziękuję również  Posłowi na Sejm Panu Marcinowi Ociepie za 

zrozumienie problemów Gminy Prudnik. 

12. 26 marca wraz z Burmistrzami  Głuchołaz i Głubczyc wziąłem udział w konferencji 

prasowej zorganizowanej przez Wojewodę Opolskiego Sławomira Kłosowskiego dotyczącej 

środków przekazanych gminie Prudnik. Głuchołazy i Głubczyce w ramach Rządowego 

Programu Wsparcia Gmin Górskich. Gmina Prudnik aplikowała o środki na budowę ulicy 

Działkowej. Dzięki wsparciu rządowemu w wysokości 5 460 000 zł uda się wykonać: 1,6 km 

drogi wraz z chodnikiem i ścieżką pieszo-rowerową, inteligentne oświetlenie dostosowujące 

się do natężenia ruchu samochodowego i pieszego, ogólnodostępną wiatę dla podróżnych, 

samoobsługową stację naprawczą dla rowerów, kanalizacja i odwodnienie. Jest to świetna 

wiadomość dla rozwoju turystyki pieszej i rowerowej, gdyż połączy Prudnik z Łąką 

Prudnicką, Moszczanką, a dalej Pokrzywną i Jarnołtówkiem. O tą inwestycję zabiegali 

mieszkańcy Prudnika i Łąki Prudnickiej oraz Radni Rady Miejskiej. 

 13. 4 marca wraz z wicewojewodą opolskim Panią Teresą Barańską miałem okazję wręczyć 

medale nadane przez Prezydenta RP z okazji jubileuszu pożycia małżeńskiego. 

Odznaczonych zostało 8 par, które osiągnęły 50-letni jubileusz wspólnego pożycia.  

14. Z okazji Narodowego Dnia Pamięci Żołnierzy Wyklętych przypadającego na dzień  

1 marca w imieniu mieszkańców gminy  oraz Radnych Rady Miejskiej w Prudniku złożyłem 

kwiaty pod pomnikiem na pl. Wolności.  

 

Burmistrz dodał, że jest bardzo dużo pracy związanej z inwestycją i rozwojem firmy 

Henniges. W międzyczasie odbyły się spotkania ze Starostą i Wicestarostą, na których 

omawiane były szczegóły powstania związku powiatowo-gminnego. Pokłosiem rozmów jest 
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między innymi zmiana w uchwale dotyczącej powstania związku powiatowo-gminnego.  

W rozmowie poruszane były również tematy wspólnych projektów oraz czystości dróg 

powiatowych. Burmistrz raz jeszcze zachęcił do rozliczenia podatku w mieście Prudnik. 

 

Radny Jacek Urbański  powiedział, że w pkt 4 sprawozdania wkradł się błąd, gdyż  

w budynku przy Klasztornej 5 nie ma 8 lokali. Jest ich tylko 7, z czego wynika, że podano 

błędny numer budynku. Poprosił o sprawdzenie. 

Burmistrz podziękował za sprostowanie. Oznajmił, ze sprawdzi to. 

Radny Zygmunt Trojniak odniósł się do punktu 6 sprawozdania, w którym Burmistrz 

informuje, że gmina Prudnik nie jest zainteresowana przejęciem budynku oświatowego przy 

ul. Podgórnej  5. Zapytał czy ten temat wraca czy był cały czas aktualny? 

Burmistrz poinformował, że w przestrzeni publicznej cały czas pojawiała się dyskusja i wiele 

osób pytało jakie jest stanowisko Gminy.  Przypomniał, że w tamtym roku, jeszcze przed 

pandemią powołana została komisja, która oceniała stan budynku na Podgórnej. Były to 

osoby związane głównie z oświatą i  inwestycjami, które mają duże doświadczenie jeżeli 

chodzi o zasób i stan substancji majątkowej.  Już wówczas komisja wyraziła opinię, że sam 

remont tego budynku, jak i jego lokalizacja powodują, że nie jest to do końca atrakcyjna 

zamiana. W związku z tym, że temat cały czas się przewijał należało go wyjaśnić. Burmistrz 

oznajmił, że lepszym rozwiązaniem jest dobudowanie skrzydła do istniejącej szkoły. Trzeba 

mieć świadomość, że czeka nas duży spadek demograficzny i w najbliższych dwóch latach 

liczba dzieci spadnie o około 200. Po tym czasie liczba wzrośnie, więc to jest ten czas kiedy 

powinno się zacząć myśleć o rozbudowie szkoły.   

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

 

4. Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej za 2020 r. jednostek podległych 

gminie: 
1) Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej za 2020 r. Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Prudniku (druk nr 685) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. Przewodnicząca przywitała 

obecnego na posiedzeniu Dyrektora Środowiskowego Domu Samopomocy w Prudniku 

Tadeusza Piątkowskiego. Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos 

w sprawie przedłożonego druku? 

Głos zabrał Dyrektor Tadeusz Piątkowski, który poinformował, że środowiskowy Dom 

Samopomocy cały czas funkcjonuje, jest otwarty, uczestnicy korzystają z budynku i usług, 

które Środowiskowy Dom Samopomocy świadczy. 65% załogi skorzystało z możliwości 

szczepienia, natomiast uczestnicy będą szczepieni zgodnie ze swoim rocznikiem 

populacyjnym. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała informację druk nr 685 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej za 2020 r. Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Prudniku (druk nr 685).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-
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Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Krasoń 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta 

/Informacja stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 

 

Dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy Tadeusz Piątkowski w imieniu swoim oraz 

uczestników złożył radnym życzenia świąteczne. 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska oznajmiła, że niejednokrotnie uczestniczyła w 

spotkaniach przedświątecznych organizowanych przez ŚDS. Spotkaniom zawsze 

towarzyszyła miła i rodzinna atmosfera. Również złożyła najlepsze życzenia świąteczne.   

Radna Ludmiła Lisowska korzystając z okazji złożyła życzenia oraz gratulacje z okazji 25-

lecia działalności.    

 

2) Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej za 2020 r. Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Prudniku (druk nr 686) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. Przewodnicząca przywitała 

obecną na posiedzeniu Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku Ewę Pawlinów. 

Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego 

druku? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała informację druk nr 686 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej za 2020 r. Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Prudniku (druk nr 686).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Krasoń 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta 

/Informacja stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska podziękowała za działalność i złożyła życzenia 

świąteczne. 

Radna Ludmiła Lisowska złożyła podziękowania i złożyła życzenia dalszej siły do pracy. 

Dyrektor Ewa Powlinów podziękowała Burmistrzowi, Radzie Miejskiej oraz pracownikom 

urzędu za wparcie i pomoc w realizacji działań na rzecz mieszkańców Gminy Prudnik.  

 

3) Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

"Dąbrówka" w Prudniku z filią "U króla Gór Opawskich" w Wieszczynie (druk nr 687) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. Przewodnicząca przywitała 

obecną na posiedzeniu Dyrektor Szkolnego Schroniska Młodzieżowego "Dąbrówka"  

w Prudniku Barbarę Starzyk. 
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Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego 

druku? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała informację druk nr 687 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

"Dąbrówka" w Prudniku z filią "U króla Gór Opawskich" w Wieszczynie (druk nr 687).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Krasoń 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta 

/Informacja stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska podziękowała za działalność i złożyła życzenia 

świąteczne. 

Dyrektor Barbara Starzyk podziękowała za wsparcie i współpracę Burmistrzowi oraz 

radzie Miejskiej. 

 

4) Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Agencji Sportu i Promocji w Prudniku 

(druk nr 688) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. Przewodnicząca przywitała 

obecną na posiedzeniu Dyrektor Agencji Sportu i Promocji w Prudniku Małgorzatę Halek-

Malinowską. Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie 

przedłożonego druku? 

Radny Jacek Urbański podziękował za wyjaśnienie i szczegółowe opisanie zapytań, o które 

prosił na komisji.  

Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur podziękował Dyrektor Agencji w szczególności 

za wzięcie na swoje barki zarządzanie dwoma połączonymi jednostkami.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Wobec powyższego sprawozdanie druk nr 688 został podany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Agencji Sportu i Promocji w Prudniku 

(druk nr 688).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 
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Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta 

/Informacja stanowi załącznik nr 15  do protokołu/ 

 

Dyrektor Małgorzata Halek Malinowska podziękowała w imieniu swoim oraz 

pracowników i życzyła wszystkim wesołych Świąt.  

 

5. Gospodarka finansowa: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2021 rok (druk nr 689) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Powitała obecną na 

posiedzeniu Skarbnik Gminy Wioletę Zator.  Przewodnicząca zwróciła się do radnych z 

zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 689 został podany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2021 rok (druk nr 689).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXIX/640/2021 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2021 rok została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 16/ 

 

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2021-2024 (druk nr 690) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radny Zygmunt Trójniak zauważył, że w kolumnie 4.1 jest kwota, która jest przychodem 

budżetu w kwocie 2 325 000 zł. Natomiast w uchwale budżetowej jest zapis, że deficyt 

budżetowy zostanie pokryty z wolnych środków lub ze środków niewykorzystanych. Zatem 

pytanie brzmi: czy kredyt będzie brany czy nie będzie brany pod uwagę? 

Skarbnik Wioleta Zator oznajmiła, że kredyt będzie brany na pokrycie deficytu, który 

wcześniej był ustalony. 

Radny Zygmunt Trójniak przytoczył, zapis §3. Ustala się planowaną kwotę deficytu w 

wysokości 6.129.753,15 zł, który zostanie pokryty przychodami Gminy Prudnik: wolnych 

środków oraz niewykorzystanych środków pieniężnych. Pytanie zatem brzmi: na jaki cel 

będzie brany kredyt, skoro deficyt pokrywany będzie z innych źródeł? 

W odpowiedzi Skarbnik oznajmiła, że jest to różnica: dochody minus wydatki. 
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Radny Zygmunt Trójniak powtórzył, że w uchwale głosowanej powyżej jest zapis, że 

deficyt pokryty będzie z całkiem innych środków… 

Skarbnik Wioleta Zator oznajmiła, że te 6 mln to różnica między dochodami, a wydatkami 

które zgodnie z uchwałą należy wskazać z jakich źródeł planuje się pokryć. 

Radny Zygmunt Trójniak zgodził się ze Skarbnik Gminy. Zapytał ponownie po co 

konieczność zaciągnięcia kredytu skoro deficyt jest już pokryty? 

Skarbik oznajmiła, że są to rozchody, gdyż ogólnie kwota deficytu gminu wynosi 

9 164 213,15 zł. 

Radny Zygmunt Trójniak zapytał czy ma rozumieć, że ten kredyt uzupełnia deficyt? 

Skarbnik Gminy potwierdziła.  

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak oznajmił, ze kredyt jest przede wszystkim na spłatę 

kredytów zaciągniętych w poprzednich latach. Nie jest on liczony jako składnik 

podwyższający zdolność kredytową Gminy na przyszłość. Według RIO i według uchwały 

budżetowej budżet jest bez deficytu. Deficyt uwzględniany jest wtedy, gdy te pieniądze 

przeznaczane są na inwestycje. Skoro kredyt nie został przeznaczony na inwestycje nie jest 

wliczany do deficytu. Jednak co roku kredyt jest zaciągany w celu płynności finansowej na 

spłatę zaciągniętych poprzednio zadłużeń. Tak to funkcjonuje od lat. Jak widać w tym roku 

kwota ta jest znacznie niższa, jednak gmina nie ma wolnych środków, którymi udałoby się 

wpłacić zobowiązania zaciągnięte w latach ubiegłych.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Projekt uchwały druk 690 został podany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2021-2024 (druk nr 690).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXIX/641/2021 uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 

2021-2024 została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 17/ 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rezygnacji Gminy Prudnik z członkostwa w stowarzyszeniu 

pod nazwą Opolska Regionalna Organizacja Turystyczna (druk nr 691) - udział w 

posiedzeniach Komisji i Sesji przedstawiciela Opolskiej Organizacji Turystycznej (punkt 

zdjęto z porządku obrad) 

 

7. Gospodarowanie mieniem: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 692) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 
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Projekt uchwały druk nr 692 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 692).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXIX/642/2021 w sprawie zbycia 

nieruchomości niezabudowanej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 18/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 693) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 693 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 693).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosownia Uchwała nr XXXIX/643/2021 w sprawie zbycia 

nieruchomości niezabudowanej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 19/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 694) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 694 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 694).  
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Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Urszula Rzepiela, Jacek Urbański 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXIX/644/2021 w sprawie zbycia 

nieruchomości zabudowanej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 20/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości (druk nr 695) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 695 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości (druk nr 695).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXIX/645/2021 w sprawie nabycia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 21/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 696) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 696 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 696).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 
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Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXIX/646/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 22/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 697) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 697 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 697).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXIX/647/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 23/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 698) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 698 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 698).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXIX/648/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 24/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 699) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 699 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 699).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXIX/649/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 25/ 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 700) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 700 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 700).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXIX/650/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 26/ 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 701) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 
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się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 701 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 701).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXIX/651/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 27/ 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 702) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 702 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 702).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXIX/652/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 28/ 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 703) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 703 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 703).  
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Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXIX/653/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 29/ 

 

13) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 704) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 704 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 704).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXIX/654/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 30/ 

 

14) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 705) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 705 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 705).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 



20 

 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXIX/655/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 31/ 

 

15) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 706) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 706 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 706).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXIX/656/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 32/ 

16) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym 

Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 707) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 707 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym 

Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 707).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXIX/657/2021 w sprawie oddania w najem 

lokalu użytkowego w Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku została 

przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 33/ 

 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Związku Powiatowo - 

Gminnego "Pogranicze Głubczycko-Prudnickie" (druk nr 708) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radny Zygmunt Trojniak zauważył, że w uchwale wyłącza się pasażerski przewóz gminny 

w granicach administracyjnych miasta Prudnika. Zapytał, czy gdyby komunikację miejską 

rozszerzyć poza granice administracyjne Prudnika i komunikacja ta stałaby się komunikacją 

gminną, czy wówczas byłoby to bardziej korzystne dla gminy? Czy prowadzona była jakaś 

analiza dotycząca możliwości pozyskania środków zewnętrznych w ramach tej komunikacji?  

Grzegorz Zawiślak w odpowiedzi na pytanie odpowiedział, że jako burmistrz Prudnika 

zobowiązany jest do dbania o interesy miasta. Dodał, że na chwilę obecną, kiedy komunikacja 

miejska jest w rękach gminnych gmina ma kontrolę nad kosztami komunikacji, ogłaszając 

przetargi można wyłonić najtańszego przewoźnika. Przekazując zadanie do związku gmina 

nie będzie miała już tej kontroli. Po drugie żaden z podmiotów, który wchodzi do struktury 

nie wnosi takiej komunikacji. Odnośnie analizy – przeprowadzona ona została dwa lata temu i  

wynika z niej, że gmina jest w stanie stworzyć taką komunikację. Burmistrz z przykrością 

stwierdził, że zarząd województwa nie przewidział takiego działania, które pozwoliłoby 

samorządom nabyć nowe autobusy do stworzenia komunikacji miejskiej, a w województwie 

śląskim takie nabory były,  czego skorzystała chociażby Środa Śląska. Kolejną sprawą 

związana z komunikacją miejską – można oczywiście zadeklarować, że przenosimy  do 

związku  zadania z zakresu transportu publicznego i te zadania będą rozliczane w stosunku do 

przejechanych kilometrów na terenie naszej gminy. Jeden koszt to koszt samego udziału, 

który zależny jest od ilości mieszkańców gminy.  Burmistrz kończąc wypowiedzi stwierdził, 

że na chwilę obecną nie widzi konieczności wprowadzania transportu miejskiego do związku. 

Dodał, że ma nadzieję, że współpraca będzie rozwijać się dobrze.  

Radny Zygmunt Trojniak stwierdził, że w przestrzeni publicznej wiele osób narzeka na 

transport miejski. Dodał, że zdaje sobie sprawę, że w dobie pandemii znacznie mniej osób  

z niego korzysta. Przypomniał, że gmina wykupiła udziały w PKS Głubczyce, w tej chwili 

przystępuje do związku powiatowo – gminnego. Radny oznajmił, że zastanawia go to, że 

gmina ma udziały wszędzie, a dodatkowo sama prowadzi komunikację miejską. Pytanie 

sprowadzało się do tego, czy komunikacji tej nie można prowadzić z jednego poziomu na 

przykład uczestnicząc w stowarzyszeniu?  

Burmistrz oznajmił, że rozumie, że pytanie wynika z troski, jednak na dzień dzisiejszy nie 

uważa, aby to było zasadne.  

Po zakończonej dyskusji projekt uchwały druk nr 708 został podany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Związku Powiatowo - 

Gminnego "Pogranicze Głubczycko-Prudnickie" (druk nr 708).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 
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Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXIX/658/2021 zmieniająca uchwałę w 

sprawie utworzenia Związku Powiatowo - Gminnego "Pogranicze Głubczycko-Prudnickie" 

została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 34/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Prudnika 

do 2023 roku (druk nr 709) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 709 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Prudnika do 

2023 roku (druk nr 709).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXIX/659/2021 w sprawie przyjęcia 

Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Prudnika do 2023 roku została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 35/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2021 roku (druk nr 710) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Edward Mazur zauważył, że w § 8 ppkt. 2 i § 10 ppkt. 3 

regulaminu mowa jest o pracowniku oddelegowanym przez Burmistrza, który zajmuje się 

sprawami bezdomnego zwierzęcia na terenie gminy Prudnik. Zapytał czy poza Strażą Miejską 

jest osoba wytypowana do tego typu zadań? 

Burmistrz o udzielenie odpowiedzi poprosił Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymona Kroczaka.  

Naczelnik Wydziału Szymon Kroczak oznajmił, że nie ma takiego pracownika. Jest osoba 

zajmująca się kwestią bezdomności i jest nią pani Dorota Świgost. Trzeba brać pod uwagę 

fakt, że w strukturze urzędu nie można pozwolić sobie na dublowanie stanowisk, wchodzą 

również kwestie zdrowotne i kwestie urlopów. Takie przypadki jak najbardziej można 

zgłaszać za pośrednictwem Straży Miejskiej. W przypadku odbioru  zwierzęcia 
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gospodarskiego wiąże się to z postępowaniem, oględzinami  na miejscu i wydaniem decyzji, 

zatem i tak pracownik urzędu bierze w tym udział. 

Zastępca Przewodniczącej Edward Mazur wyraził zdanie, iż uważa, że zapis w 

regulaminie w tym przypadku jest nie do końca właściwy jeżeli nie ma upoważnionego 

pracownika. 

Radny Tomasz Wisła zapytał co należy robić w porach popołudniowych, wieczornych  

i nocnych? Jak należy postępować, aby zabezpieczyć zwierzę podejrzane o bezdomność? 

Poprosił o powtórne wyjaśnienie pojęcia bezdomnego zwierzęcia gospodarskiego. 

Naczelnik Szymon Kroczak oznajmił, że kwestie nocne i weekendowe pozostają bez zmian 

z racji tego, że schronisko, z którym Gmina ma podpisaną umowę działa w godzinach od 7-15 

i niestety w godzinach popołudniowych nie ma możliwości odłowienia zwierzęcia 

bezdomnego, które nie jest chore, ani agresywne. Mowa tu o zwierzętach, które chwilowo 

pozostają bez opieki. W przypadku zwierząt, które stwarzają zagrożenie bezpieczeństwa 

ustawa o ochronie zwierząt mówi jasno, że policja, Straż Miejska i Straż Graniczna ma prawo 

nawet dokonać odstrzału takiego zwierzęcia. Przypadki zwierząt, które doznały obrażeń  

w wyniku zdarzeń drogowych zgłaszane są za pośrednictwem numeru alarmowego. Umowa  

z lekarzem weterynarii wyczerpuje takie przypadki. Jeżeli natomiast chodzi o zwierzęta 

gospodarskie jest to zwierzę, które w wyniku zdarzeń uciekło, zbiegło z gospodarstwa. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Projekt uchwały druk nr 710 został podany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2021 roku (druk nr 710).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXIX/660/2021w sprawie przyjęcia opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Prudnik w 2021 rok została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 36/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu po byłej jednostce wojskowej przy ul. Dąbrowskiego w Prudniku 

(druk nr 711) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radna Urszula Rzepiela zauważyła, że zaproponowana zmiana planu zagospodarowania 

koszar nie obejmuje obszaru dawnej izby chorych, a w ostatnim czasie właściciele tego terenu 

wystąpili z wnioskiem o przeznaczenie obiektu i działki pod teren zabudowy oświatowej z 

usługami przedszkolnymi. Radna zapytała jak długo ta zasadna zmiana w planie koszar 

potrwa. 
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Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że zdaje sobie sprawę z tego, że jest taka potrzeba 

oraz z tego, że były pewne nieprawidłowości w latach poprzednich ze względu na zapisy, 

które pojawiły się w dokumencie nabycia. Dodał, że obowiązują go przepisy, które w chwili 

obecnej są w obrocie prawnym. Zapewnił, ze postara się temat rozwiązać w miarę szybko, 

najpóźniej w maju, czerwcu. Trzeba zabezpieczyć środki finansowe na ten cel w budżecie. 

Burmistrz  zadeklarował, że stoi na stanowisku, aby pewne sprawy z lat poprzednich 

wyprostować. Zaznaczył jednak, że osoba, która ubiega się o zmianę nie jest związana z tym 

planem. Jest zainteresowana nabyciem obiektów, jednak to nie jest strona w postepowaniu. 

Stroną w postępowaniu jest podmiot, który jest właścicielem gruntu. Burmistrz przestrzegł, że 

rozmowy należy podejmować tylko z osobami, które są władne podejmowania decyzji w 

danym temacie. Dodał, że sprawa jest mu znana i decyzja będzie podjęta na korzyść 

przedsiębiorcy, bo zapisy dotychczasowe odstają od logiki. 

Radny Jacek Urbański stwierdził, że rozumie, iż w kwestii tematu rewitalizacji zostały 

spełnione wszystkie wymogi jeżeli chodzi o ustawowe poinformowanie mieszkańców w 

postaci ogłoszenia i obwieszczenia. Jednak biorąc pod uwagę to, że często podkreślane jest to, 

że Gmina jest przyjazna dla przedsiębiorców, zwłaszcza tych lokalnych radnych stwierdził, że 

zastanawia się  nad tym, aby w pewnych przypadkach robić wyjątki w kwestii powiadamiania 

o planowanych działaniach. Patrząc na zakres działań na terenie jednostki widać, że są to 

konkretne tereny, które są już w jakiś sposób użytkowane lub są w pobliżu przedsiębiorców, 

którzy tam działają. Radny dodał, że skontaktował się z paroma osobami, które stwierdziły, że 

nie wiedziały o tym, że plan został wystawiony do publicznej dyskusji. Dlatego też zapytał 

czy nie warto osób najbardziej zainteresowanych bezpośrednio informować o takiej sytuacji? 

Byłoby to dla nich pomocne, tym bardziej w okresie covidowym, gdzie pewne rzeczy są 

ograniczone. Kontynuując radny stwierdził, że 8 lutego odbyła się publiczna dyskusja na 

temat tych zmian, zapytał ile osób zainteresowanych brało udział w tej dyskusji. 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Katarzyna Żurawiecka-Kaszoid  

poinformowała, że w terminie dyskusji publicznej żadna z zainteresowanych osób się nie 

pojawiła, dodała natomiast, że osoby zainteresowane przychodzą najczęściej podczas trwania 

całego czasu wyłożenia planu do publicznego wglądu. Rozmawiają bezpośrednio, 

niekoniecznie podczas dyskusji publicznej. 

Burmistrz dodał, że cała procedura odbywa się zgodnie z ustawą, niezmiennie od lat. Nigdy 

z tego tytułu nie było problemów.  Zmiany te nie były globalne, dotyczyły konkretnych 

podmiotów, które o te zmiany wnioskowały i nie wpływały bezpośrednio na inne osoby. 

Wprowadza zmiana nie wpływa na zmianę charakteru całego terenu, a jedynie na miejsca 

wnioskowane.  

Radny Jacek Urbański powtórzył, że rozumie, że wszelkie przepisy i procedury zostały 

zachowane i spełnione i nie ma do tego zastrzeżeń, jednak mając na uwadze fakt, że zmiany 

dotyczą konkretnych miejsc i konkretnych właścicieli terenu może warto czasem wyjść im 

naprzeciw i poinformować konkretne osoby w sposób nieformalny o takiej sytuacji. Radny 

wyraził zdanie, ze wówczas osoby te mogłyby się zgłosić na dyskusję, która dopiero wtedy 

miałaby sens. 

Burmistrz wyraził zdanie, że nawet informując bezpośrednio poszczególne osoby mogłoby 

dojść do sytuacji, gdzie znalazłby się ktoś, kto stwierdzi, że nie został poinformowany. 

Potwierdził, że faktycznie najlepszą formą kontaktu z mieszkańcami jest rozmowa 

bezpośrednia. Czasami się to udaje, jednak teraz czasy są takie, że ciężko się spotkać. 

Obecnie kanałem komunikacyjnym jest Internet, strona gminna, fanpage. O wszystkich 

czynnościach gmina informuje mieszkańców za pośrednictwem tych instrumentów. 

Ustawowo wymaganym i klasycznym nośnikiem informacji jest również praca lokalna za 

pośrednictwem której też takie informacje są rozpowszechnianie. Burmistrz dodał, ze 

wysłanie listy do danego podmiotu również nie gwarantuje, że dotrze on do adresata. 



25 

 

Podkreślił, że zmiany dotyczyły konkretnych podmiotów i konkretnych wniosków, nie 

oddziaływają  na inne podmioty, które się na tym terenie znajdują. Grzegorz Zawiślak 

podkreślił, że jest otwarty i jeśli ktoś ma potrzebę złożenia wniosku o zmiany to jak 

najbardziej może go złożyć. Burmistrz poinformował ponadto, że gmina chce przystąpić do 

dużej zmiany planu całej gminy. Chciałby, aby studium i później plan wykonane były 

kompleksowo, bo jest dużo terenów, które zmieniły swoją funkcję. Plan powinien być 

bardziej przyjazny i czytelny, po to, aby mieszkaniec, który chce coś robić na terenie naszego 

miasta wiedział jak w przestrzeni przepisów się poruszać. Burmistrz dodał, że nad sposobem  

komunikacji z mieszkańcami  jeszcze się zastanowi w jaki sposób można dodatkowo 

docierać. Poprosił radnych, aby pobrali aplikację Prudnik.pl oraz zachęcali mieszkańców do 

jej posiadania. Aplikacja daje możliwość czerpania wiedzy na temat aktualnych wydarzeń na 

terenie gminy Prudnik. 

Radny Jacek Urbański powiedział, że nie chodzi mu o standardowe wypełnienie 

ustawowych wymogów, ale o zrobienie dla przedsiębiorców w kwestii powiadamiania, ale 

zrobienia czegoś ponadstandardowego, gdyż uważa, że nie powinno to być jakieś uciążliwe 

dla gminy. Zapytał po co komuś dyskusja publiczna jeśli nikt w niej nie uczestniczy? A wie,  

że osoby, do których nie dotarła informacja o niej byli skłonni wziąć udział.  

Burmistrz raz jeszcze podkreślił, że procedura rozpoczęła się przed obostrzeniami 

związanymi z coronawirusem, a zmiany dotyczą samych terenów wnioskowanych. Jeśli dane 

osoby nie wnosiły wniosków o zmianę to zmiany wprowadzone do planu ich nie dotyczą. 

Zmiany tez nie są daleko idące, ciężko też wywnioskować ile osoby te mogłyby wnieść w 

dyskusji. Burmistrz oznajmił, że rozumie, iż wspominane osoby są zainteresowane zmianą 

planu na obszarze, który w jakiś sposób ich dotyczy. Jeżeli tak to przystępując do zmiany 

całościowej dokonane zostaną starania, aby dotrzeć do tych osób. 

Radny Jacek Urbański  powiedział, że zostanie przy swoim stanowisku i jak sam Burmistrz 

stwierdził ciężko jest domniemywać czy osoby te wniosłyby coś nowego czy nie. Gdyby były 

powiadomione to miałyby możliwość. Ciężko jest przez cały czas śledzić co dzieje się w 

gminie. Radny dodał, że nie zarzuca nic złego, sugeruje jedynie, że czasem można wyjść 

naprzeciw przedsiębiorcom stosując inne rozwiązania i formy przekazu.  

Radny Zygmunt Trojniak poparł zdanie radnego Jacka Urbańskiego. Odniósł się do 

projektu kolejnej uchwały dotyczącej zagospodarowania przestrzennego. Oznajmił, że na 

działce, której właścicielem w 2/3 jest Spółdzielnia Mieszkaniowa. W 2017 roku Spółdzielnia 

złożyła wniosek dotyczący  zabudowy wielomieszkaniowej, a konkretnie o wysokość 

budynku. Na dzisiejszej sesji będzie dyskusja dotycząca zmiany tego terenu w zakresie, o 

który Spółdzielnia w ogóle nie wnioskowała: teren w 70% zmienia się na usługi, a tylko w 

30% pozostanie jako teren pod budynki wielomieszkaniowe. Radny wyraził zdanie, że 

właściciel bądź też zarządca terenu powinien wiedzieć, że są czynione jakieś prace dotyczące 

zmiany w zupełnie innym zakresie. Nawet jeśli ktoś złożył wniosek, a zmiana wykracza poza 

wniosek to osoba zainteresowana powinna być o tym poinformowana, że plan się zmienia w 

takim a nie innym zakresie i z czego ta zmiana wynika. Radny wyraził zdanie, że patrząc na 

załącznik 2 kolejnego projektu uchwały jest zdziwiony, gdyż zmiana zabiera właścicielowi 

możliwość dysponowania terenem pod kątem znanym mu. Dodał, że chyba żaden właściciel 

czy przedsiębiorca nie chciałby się dowiedzieć w taki sposób mało przejrzysty o zmianie 

przeznaczenia terenu, w zakresie o który w ogóle nie wnioskował. Poparł raz jeszcze zdanie 

przedmówcy, że jeżeli Gmina uruchamia procedurę to zainteresowani właściciele powinni 

być o tym poinformowani. Dodał, że nie każdy właściciel mieszka w gminie Prudnik i nie 

każdy ma możliwość śledzenia na bieżąco prowadzonych prac.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Projekt uchwały druk nr 711 został podany pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu po byłej jednostce wojskowej przy ul. Dąbrowskiego w Prudniku (druk 

nr 711).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXIX/661/2021 w sprawie uchwalenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu po byłej jednostce 

wojskowej przy ul. Dąbrowskiego w Prudniku została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 37/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Prudnika (druk nr 712) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radny Zygmunt Trojniak uzupełniając wcześniejszą wypowiedź wyraził nadzieję, ze w 

załączniku drugim uchwały pojawił się błąd i że Zarząd Wspólnoty będzie mógł wnioskować 

o zmianę tego załącznika. Oznajmił, że Zarząd Wspólnoty chciałby, aby w 70% teren 

przeznaczony był na budownictwo mieszkaniowe, a tylko w 30% na usługi. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Projekt uchwały druk nr 712 został podany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Prudnika (druk nr 712).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zygmunt Bochenek, Jacek Urbański 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXIX/662/2021 w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 38/ 
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6) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania oświadczenia lustracyjnego do Biura 

Lustracyjnego Instytutu Pamięci Narodowej (druk nr 713) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 713 został podany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania oświadczenia lustracyjnego do Biura Lustracyjnego 

Instytutu Pamięci Narodowej (druk nr 713).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Josel Czerniak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXIX/663/2021 w sprawie przekazania 

oświadczenia lustracyjnego do Biura Lustracyjnego Instytutu Pamięci Narodowej została 

przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 39/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Prudnik do 

partnerstwa w celu realizacji przedsięwzięcia polegającego na wykonaniu kompleksowej 

modernizacji przejść dla pieszych w obrębie skrzyżowania ul. Dąbrowskiego i ul. Parkowej 

w Prudniku w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w zakresie poprawy 

bezpieczeństwa ruchu pieszych w obszarze oddziaływania przejść dla pieszych (druk nr 714) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 714 został podany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Prudnik do 

partnerstwa w celu realizacji przedsięwzięcia polegającego na wykonaniu kompleksowej 

modernizacji przejść dla pieszych w obrębie skrzyżowania ul. Dąbrowskiego i ul. Parkowej 

w Prudniku w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w zakresie poprawy 

bezpieczeństwa ruchu pieszych w obszarze oddziaływania przejść dla pieszych (druk nr 714) .  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 
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Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXIX/664/2021 w sprawie wyrażenia zgody 

na przystąpienie Gminy Prudnik do partnerstwa w celu realizacji przedsięwzięcia 

polegającego na wykonaniu kompleksowej modernizacji przejść dla pieszych w obrębie 

skrzyżowania ul. Dąbrowskiego i ul. Parkowej w Prudniku w ramach Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg w zakresie poprawy bezpieczeństwa ruchu pieszych w obszarze oddziaływania 

przejść dla pieszych została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 40/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokali użytkowych w Regionalnych 

Inkubatorach Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 715) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 715 został podany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokali użytkowych w Regionalnych 

Inkubatorach Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 715).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXXIX/665/2021 w sprawie oddania w najem 

lokali użytkowych w Regionalnych Inkubatorach Przedsiębiorczości w Prudniku została 

przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 41/ 

 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

1) 110/2020 Interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie uporządkowania terenu 

wokół muralu u zbiegu ulic Klasztornej i Jagiellońskiej 

/odpowiedź  stanowi załącznik nr 42/ 

2) 15/2021 Interpelacja radnej Urszuli Rzepieli w sprawie planowanego remontu ul. 

Kochanowskiego, Chrobrego i Ogrodowej oraz prac towarzyszących 

/odpowiedź  stanowi załącznik nr 43/ 

3) 17/2021 interpelacja radnej Urszuli Rzepieli w sprawie planowanej termomodernizacji 12 

budynków w Prudniku z wymianą stolarki drzwiowej 

/odpowiedź  stanowi załącznik nr 44/ 
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4) 18/2021 interpelacja radnej Urszuli Rzepieli w sprawie wymiany stylowych słupów 

oświetlenia ulic w Prudniku 

/odpowiedź  stanowi załącznik nr 45/ 

5) 19/2021 interpelacja radnej Urszuli Rzepieli w sprawie stylowych słupków chodnikowych 

/odpowiedź  stanowi załącznik nr 46/ 

6) 20/2021 interpelacja radnej Urszuli Rzepieli w sprawie zachowania schroniska w 

Wieszczynie w zasobach gminnych 

/odpowiedź  stanowi załącznik nr 47/ 

7) 21/2021 interpelacja radnej Urszuli Rzepieli w sprawie zagospodarowania byłego hotelu na 

prudnickim Rynku 

/odpowiedź  stanowi załącznik nr 48/ 

8) 22/2021 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie dokonania kontroli 

stanu technicznego wieżyczek widokowych 

/odpowiedź  stanowi załącznik nr 49/ 

9) 23/2021 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie odgrodzenia składu 

materiałów budowlanych na ulicy Poniatowskiego betonowymi boksami 

/odpowiedź  stanowi załącznik nr 50/ 

10) 24/2021 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie dokonania naprawy 

wiaty znajdującej się na przeciw dworca PKP 

/odpowiedź  stanowi załącznik nr 51/ 

11) 25/2021 interpelacja radnej Urszuli Rzepieli w sprawie Systemu Identyfikacji Wizualnej 

Prudnika dla instytucji podległych miastu 

/odpowiedź  stanowi załącznik nr 52/ 

12) 26/2021 interpelacja radnej Urszuli Rzepieli w sprawie poprawy estetyki terenu pomiędzy 

budynkami nr 16-20 na ul. Batorego w Prudniku 

/odpowiedź  stanowi załącznik nr 53/ 

13) 27/2021 interpelacja radnej Urszuli Rzepieli w sprawie wydatkowania dotacji Gminy 

Prudnik przyznanej Muzeum Ziemi Prudnickiej 

/odpowiedź  stanowi załącznik nr 54/ 

14) 28/2021 interpelacja Klubu Radnych PiS przy Radzie Miejskiej w Prudniku w sprawie 

pojawienia się niestosownego transparentu w Hali OSIR na ulicy Łuczniczej w Prudniku 

/odpowiedź  stanowi załącznik nr 55/ 

15) 29/2021 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie zabezpieczenia 

środków w budżecie na zamontowanie kamery na wieży widokowej znajdującej się w pobliżu 

klasztorku 

/odpowiedź  stanowi załącznik nr 56/ 

16) 30/2021 interpelacja radnego Marcina Krasonia w sprawie zmiany nazwy Wiejskiego 

Centrum Aktywizacji w Rudziczce w Wiejski Dom Kultury w Rudziczce 

/odpowiedź  stanowi załącznik nr 57/ 

17) 32/2021 interpelacja radnego Marcina Domino w sprawie uprzątnięcia zalegających 

śmieci wzdłuż drogi prowadzącej ze skrzyżowania ulic Sienkiewicza, Alei Lipowej i Chopina 

wzdłuż rzeki Prudnik 

/odpowiedź  stanowi załącznik nr 58/ 

18) 33/2021 interpelacja radnego Marcina Domino w sprawie instalacji w Parku Miejskim 

tablicy informacyjnej dotyczącej pawilonu muzycznego i pomnika bogini Diany 

/odpowiedź  stanowi załącznik nr 59/ 

19) 34/2021 interpelacja radnego Marcina Domino w sprawie utworzenia większej ilości 

miejsc wypoczynku w postaci instalacji ławek wzdłuż ścieżek pieszych na zboczach 

Klasztornej (Koziej) Góry 

/odpowiedź  stanowi załącznik nr 60/ 
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20) 38/2021 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie podania informacji ile w 

szacunkowych danych ZEC emituje Co2 w skali roku 

/odpowiedź  stanowi załącznik nr 61/ 

21) 39/2021 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie podania informacji ile w latach 

2010-2020 wykonano nowych przyłączy cieplnych  

/odpowiedź  stanowi załącznik nr 62/ 

 

10. Interpelacje i wnioski radnych. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że interpelacje można składać bezpośrednio do Biura 

Rady bądź na ręce Przewodniczącej. 

 

11. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że udało się pozyskać środki zewnętrzne na 

budowę ulicy Działkowej. Podziękował wszystkim tym, którzy zabiegali o budowę tej ulicy. 

Ze względu na wcześniejsze ograniczenia budżetowe wykonanie dokumentacji oraz 

inwestycji planowane było na lata 2023-2024. Wobec pojawienia się środków z innego źródła 

inwestycja będzie mogła zostać zrealizowana szybciej. Burmistrz podziękował również 

radnemu Tomaszowi Wiśle za podejmowane działania w tym temacie. 

Radny Jacek Urbański oznajmił, że na połączonych Komisjach Spraw Obywatelskich i 

Oświaty podjęta została decyzja o wystosowaniu pisma do Zarządu Prudnickiego Centrum 

Medycznego w sprawie przedstawienia obecnego stanu zabezpieczenia medycznego 

mieszkańców z naciskiem na ratownictwo medyczne, szczególnie teraz w okresie 

covidowskim. Jest to generalnie związane ze zdarzeniem, które miało miejsce 18 marca około 

godziny 19.  Na ulicy Kościuszki uległa wypadkowi pewna kobieta. Na szczęście w pobliżu 

była pani pielęgniarka, która udzieliła pierwszej pomocy i około 19.04  powiadomiła 

dyspozytora o wydarzeniu. Radny oznajmił, że karetka pojawiła się po 34 minutach. Dodał, 

że ze względu na schorzenie poszkodowana nie mogła zostać podniesiona, więc w ten zimny 

dzień oczekiwała na pomoc na zimnych płytach chodnika. Zbulwersowało to bardzo 

obserwatorów zdarzenia. Szczęściem było, że kobieta znalazła się pod opieką osoby 

wiedzącej jak postępować w takich przypadkach. Radny dodał, że nie wyobraża sobie co by 

było, gdyby sytuacja była poważniejsza jak np. Zawał, gdzie konieczna jest natychmiastowa 

pomoc. Wówczas 34 minuty oczekiwania na karetkę w centrum miasta mogłoby się skończyć 

tragicznie. Dlatego też radni z połączonych komisji postanowili zwrócić się do zarządu PCM 

o przedstawienie obecnej sytuacji jeśli chodzi o zabezpieczenie. Radny dodał, że zdaje sobie 

sprawę, że sytuacja w związku z covidem nie jest łatwa, jednak na terenie Prudnika są trzy 

karetki i oczekuje wytłumaczenia czy nie mógł do poszkodowanej dotrzeć ktoś wcześniej, 

żeby udzielić niezbędnej pomocy? 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że pismo zostanie wystosowane. 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień zwróciła się do Panów Burmistrzów  państwa Radnych 

i do wszystkich mieszkańców gminy. Powiedziała, że 3 marca w Tygodniku Prudnickim 

ukazała się  artykuł z mocno wyeksponowanym tytułem: Radny Wisła o podwyżce to: 4 

paczki chipsów, radny Mięczakowski: syty głodnego nie zrozumie. W osobnej tabeli 

wyeksponowany został wykaz imiennego głosowania w sprawie podwyżki. Radna oznajmił, 

że zabiera głos w sprawie, ponieważ wielu mieszkańców z którymi rozmawiała podzielili 

radnych na wrażliwych i empatycznych, rozumiejących problemy finansowe mieszkańców. 

Odnosi się to do tych, którzy głosowali przeciw podwyżce. Oraz na tych, co głosowali za 

podwyżką, którzy nie potrafią się wczuć się w los biednych, pokrzywdzonych. Radna 

wyraziła przekonanie, że żaden radny jak i też burmistrzowie nie cieszą się z podwyżki. 

Nikomu też nie przychodzi łatwo podejmować decyzje w tej sprawie. Z artykułu wynika 

natomiast coś zupełnie innego. Zagubiły się również argumenty, które przekonały 11 radnych 
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do głosowania „za”. Rozmówcy nie przyjmowali do wiadomości, że taka podwyżka jest 

koniecznością, by domknąć finansowanie się systemu i wynika z rosnącej ilości odpadów 

przy jednoczesnym ubytku mieszkańców o kolejne 182 dwie osoby. Tak więc zwyżka 

produkcji odpadów nie pokrywa się z liczbą osób, które wypadły z systemu. Zofia Zeprzałka -

Krzemień oznajmiła, ze rozmówców nie przekonywał fakt, że nastąpiła podwyżka kosztów 

odbioru i transportu odpadów o 17% w stosunku do roku poprzedniego. Nie akceptowano też 

zasady, która nie pozwala samorządom zarabiać na gospodarce odpadami, a także nie 

powinna do systemu dopłacać. Radna stwierdziła, że radny Wisła podczas dyskusji użył 

plastycznego przykładu, by zilustrować wartości nie próbując przy tym ignorować czy też 

lekceważyć tych, którym żyje się gorzej. Radna zacytowała słowa Tomasza Wisły, że: „każde 

zwiększenie opłat wywołuje łzy”, co było wyrazem jego zrozumienia dla tego trudnego 

problemu. Radna dodała, że mówienie o wysokości zarobków radnego Wisły wymaga 

osobnej refleksji, gdyż jako radni i przede wszystkim obywatele jesteśmy zwolennikami 

zaradności, sukcesu i przedsiębiorczości. Zofia Zeprzałka – Krzemień stwierdziła, że radny 

Wisła od dziecka pracuje na swój status społeczny i należy się cieszyć, że ten ambitny i 

wykształcony człowiek pozostał w naszym mieście, działa dla naszej społeczności i jest 

dobrym przykładem na to, że w Prudniku można realizować marzenia służąc przy tym innym. 

Radna zapewniła wyborców, że Tomasz Wisła jest osobą godną najwyższego zaufania i 

przypięta maksyma, że „syty głodnego nie zrozumie” nijak do niego nie pasuje. Radna przy 

okazji zbliżających się świat złożyła mieszkańcom najlepsze życzenia i zapewniła, że każdy 

radny wolałby rozdawać nagrody między tych co dobrze selekcjonuje odpady, a nie wnosić 

podwyżki. 

Przewodnicząca Rady oznajmił, że temat śmieci był  tak szczegółowo omawiany w miesiącu 

lutym, że nie będziemy już do tego tematu wracać. Dodała, że uważa, iż każdy radny miał 

możliwość wyjazdu z Prudnika, a mimo to został, aby służyć społeczeństwu. Wielu radnych 

pomaga również innym bezinteresownie i bez rozgłosu. 

Radny Josel Czerniak poruszył temat pisma otrzymanego od Przewodniczącej Rady 

Seniorów, która nie zgadza się, aby budynek przy ulicy Tkackiej przerobić na dom seniorów. 

Radny zadał pytanie Burmistrzowi czy zapoznał się z tematem i jakie jest jego stanowisko w 

tej sprawie?  

Burmistrz oznajmił, że nie zapoznał się jeszcze ze wspomnianym pismem. Wyraził zdanie, 

że z jednej strony są oczekiwania, a z drugiej możliwości. Dodał, że można czekać kolejne 

lata i domu seniorów nie otwierać, jednak obserwując jak takie miejsca działają w najbliższej 

okolicy, konsultując możliwość zaadaptowania tego budynku pod ten cel z panią dyrektor 

OPS, która ma bardzo duże doświadczenie w tego typu sprawach decyzja została podjęta, aby 

pomysł został zrealizowany w tym obiekcie.  Mówienie o tym, że miejsce na dom dziennego 

pobytu jest złe bardzo Burmistrza dziwi, gdyż z reguły jest to miejsce, gdzie przebywają 

osoby, które mają problem z wyjściem z domu. Dla tych osób, które nie mają problemu z 

poruszaniem się są zaproponowane inne formy wsparcia. Są to asystenci, którzy mogą 

wspierać takie osoby, mogą wyjść z nimi na spacer, na zakupy itp. Dla osób, które potrzebują 

pomocy, a rodzina nie ma możliwości zaopiekowania się nimi w domu są właśnie 

przystosowane domy dziennego pobytu. Burmistrz dodał, że budynek ten będzie 

przystosowany dla osób mających problemy z poruszaniem się, powstanie tam klub. 

Odnośnie otoczenia budynku: na chwilę obecna gmina nie posiada budynku, który otoczony 

byłby większą ilością zieleni, który można byłoby zaadaptować. Nie planuje się również 

zakupu takiego obiektu. Burmistrz dodał, że takie obiekty można byłoby zlokalizować na 

obrzeżach miasta, jednak ważne jest, aby osoby starsze miały łatwy dostęp do świadczonych 

usług. W budynku będzie znajdować się świetlica środowiskowa, oraz kolejny klub Senior 

Plus. Lokalizacja wobec tego jest ważna, aby budynek znajdował się jak najbliżej centrum 

miasta. Burmistrz zapewnił, że po zapoznaniu się z pismem ustosunkuje się do niego, jednak 
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w dalszym ciągu podpisuje się pod tym, aby na ulicy Tkackiej powstało to, o czym przez 

wiele lat się mówiło. 

Radna Urszula Rzepiela poruszyła temat budynku hotelu dawnego hotelu w Rynku. Został 

on sprzedany przez samorząd jako jeden z pierwszych budynków, od wielu lat niestety nic się 

tam nie dzieje i obiekt straszy swoim wyglądem i szpeci Rynek. Radna oznajmiła, że złożyła 

w tej sprawie interpelacje proponując bardzo popularne rozwiązanie czyli adaptacja tych 

niewielkich pomieszczeń z węzłem sanitarnym na mieszkania dozorowane.  Jest łatwy dostęp 

dozorowany od tyłu, możliwość dobudowania windy. 

Burmistrz oznajmił, że zna treść interpelacji i na chwilę obecną ubolewa nad tym, że gmina 

nie ma środków na to, aby przejąć ten obiekt. Wyraził nadzieję, że w przyszłości znajdą się 

środki w budżecie gminy na uruchomienie procedury odzyskania obiektu. 

Radna Urszula Rzepiela zasugerowała nawiązanie kontaktu z właścicielem  

i zaproponowanie mu pewnych rozwiązań, których być może nie jest świadomy.  

Burmistrz oznajmił, że czasem nawiązanie kontaktu jest bardzo trudne. 

Radny Ryszard Czeczel poinformował, że budowa ulicy Reymonta została zakończona. 

Została wymieniona  instalacja gazowa. Zostały usunięte rury azbestowe, które zagrażały 

zdrowiu, instalacja gazowa, która była niebezpieczna i rozszczelniała się.  Kontynuowana jest  

wymiana sieci gazowej na ulicy 10-lecia, a później na ulicy Curie-Skłodowskiej. Radny 

podziękował za wsparcie w realizacji inwestycji w imieniu mieszkańców, którzy po wielu 

latach doczekali się tego. 

Burmistrz oznajmił, że nie powiedział jeszcze ostatniego słowa. W tym roku 10-leica i 

Curie- Skłodowskiej, ale ma nadzieję, że jeszcze jakąś ulicę uda się zrobić.  Dodał, że 

remonty stara się robić w różnych częściach miasta, chociażby na Paderewskiego, gdzie 

mieszkańcy czekali na remont 10 lat lub dłużej. Słyszy z kolei zapytania czemu główne ulice 

nie są remontowane? Z przykrością stwierdził, że ulice główne w większości nie są pod 

zarządem gminy. Dodał, że cały czas stara się lobbować w tych tematach, przed chwilą 

dodarła informacja, że Powiat Prudnicki dostał 4 mln dofinansowania na remont ulicy 

powiatowej 16 17 z Łąki Prudnickiej do Pokrzywnej. Więc problem, który przez lata był 

podnoszony jeżeli chodzi o stan bezpieczeństwa Moszczanka-kolonia powinien zostać 

rozwiązany. Burmistrz oznajmił, że wielokrotnie rozmawiał o tym ze starostą i cieszy się,  że 

kolejna droga na terenie gminy zostanie wyremontowana. Pogratulował Starocie 

skuteczności.  

Radny Ryszard Czeczel przypomniał, że kolejną drogą czekającą na remont jest ulica 

Asnyka. 

Burmistrz zapewnił, że wie i jest ona zaplanowana do remontu. Trzeba określić zakres 

remontu, wiadomo już, że zaplanowane środki są niewystarczające, aby przeprowadzić 

inwestycję w sposób kompleksowy i pełny. Burmistrz wyraził zdanie, że warto robić 

kompleksowe remonty kosztem mniejszych, które w pełni będą wpływać na poprawę estetyki 

naszego miasta.  

Radny Ryszard Czeczel stwierdził, że konieczna jest tam wymiany dywanika, gdyż droga 

jest tak zniszczona, że nie ma tam już co remontować.  Radny podziękował Burmistrzowi za 

dotychczas wykonane remonty. 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska stwierdziła, że cieszy się, że drogi są remontowane, 

jednak poprosiła, aby pamiętać o takich mieszkańcach, którzy dróg praktycznie nie mają. 

Burmistrz oznajmił, że jeną z takich dróg jest ulica Działkowa, która w najbliższym czasie 

będzie budowana. Dodał, że zdaje sobie sprawę z tego, że na osiedlu też są takie drogi  

i również one będą planowane, jednak trzeba najpierw wykonać infrastrukturę podziemną,  

a później budować drogę. Drogi te na pewno sukcesywnie będą budowane.  
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Wiceburmistrz Jarosław Szóstka odniósł się do wcześniejszej wypowiedzi radne Zofii 

Zeprzałki – Krzemień. Oznajmił, że słuchając ostatniej sesji  było mu przykro słyszeć jak 

radni w swoim gronie atakowali się używając argumentów bardzo personalnych  

i dotyczących spraw finansowych. Oznajmił, że odkąd uczestniczy w sesji czy to słuchając jej 

wcześniej, czy teraz jako Wiceburmistrz nie spotkał się z taką sytuacją. Oznajmił, że cieszy 

się, że sprawa została poruszona przez radną z wieloletnim stażem i również podpisuje się 

pod tym apele, aby unikać w przyszłości takich sytuacji. Można się spierać, można się nie 

zgadzać w wielu kwestiach, ale złą sytuacją jest używanie argumentów personalnych. 

Przypomniał, że z racji pełnienia swych funkcji zarówno burmistrzowie jak i radni dla wielu 

osób mogą być przykładem jak powinni zachowywać się w przestrzenni publicznej, więc 

powinno się te najwyższe standardy kultury pielęgnować. Korzystając z okazji Wiceburmistrz 

złożył wszystkim życzenia świąteczne. 

Radny Stanisław Mięczakowski podziękował wszystkim radnym, którzy przyjęli 

zaproszenie wizytacji domów kultury w Łące Prudnickiej. Poruszył również temat pożarów 

na ulicy Chrobrego 49. Oznajmił, że spłynęła do niego prośba od prezesa ZUK-u o zwrócenie 

się do Burmistrza o wyrażenie zgody na montaż kamery i systemu monitoringu tego budynku 

z racji notorycznie pojawiających się tam pożarów.  Korzystając z okazji złożył życzenia 

świąteczne. Zgodził się również z wypowiedzią Jarosław Szóstki odnośnie dyskusji zeszłego 

miesiąca.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak wyraził zaskoczenie, że wniosek o montaż monitoringu trafił 

do radnego, a nie bezpośrednio do burmistrza. Oznajmił, że budynek ten od dawna jest 

budynkiem problematycznym, jednak dzięki temu, że został on wyremontowany w taki 

sposób, aby był ognioodporny budynek ten nadal stoi i funkcjonuje. Burmistrz oznajmił, że 

jest zobligowany do tego, aby każdej osobie potrzebującej zapewnić lokum, dlatego też 

planuje w przyszłości stworzenia na obrzeżach miasta osiedla kontenerowego, spełniającego 

wszelkie normy, aby pewnych ludzi, którzy nie potrafią docenić pomocy miasta umieszczać 

w takich miejscach. Budowa ta wiąże się ze zmianą planu, który będzie przewidywał takie 

miejsce i które nie będzie uciążliwe dla innych mieszkańców. Burmistrz wyraził stanowcze 

nie dla osób nieszanujących i niszczących mienie oraz żądających coraz więcej. Grzegorz 

Zawiślak dodał, że nie chce osób tych przenosić do innych kamienic ponieważ wyrządzi tym 

w wielu miejscach problematyczne sytuacje. 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur poprosił o sprostowanie w uchwalonym planie 

zagospodarowania kwestii podziału działki należącej do Spółdzielni Mieszkaniowej, o której 

wspomina Radny Zygmunt Trojniak. 

 

Burmistrz zapewnił, że na początki kadencji udało mu się rozwiązać problem związany ze 

spółdzielnią mieszkaniową odnośnie przekazania kanalizacji na ulicy Wyszyńskiego miastu. 

Musiało się to odbyć w drodze proceduralnej, czyli za pośrednictwem sądu co świadczy o 

dobrej woli Burmistrza. Burmistrz oznajmił, że problemy przyjmuje „na klatę” i zawsze stara 

się je rozwiązać. Jeżeli pojawiają się błędy również je koryguje.  

Wiceprzewodniczący Edward Mazur podziękował za rzetelną odpowiedź. 

Radna Ludmiła Lisowska w imieniu własnym oraz w imieniu przedstawicieli senioralnych 

serdecznie podziękować za powstanie domu dziennego pobytu, świetlicy środowiskowej czyli 

Międzypokoleniowego Centrum Aktywizacji na ulicy Tkackiej. Radna podziękowała 

wszystkim tym, którzy są zaangażowani w realizację projektu. Radna dodała, że 

zapotrzebowanie ze strony seniorów jest bardzo duże, a najczęściej są to osoby samotne, 

ograniczone zdrowotnie. Są to rożne grupy wiekowe ze zróżnicowanymi możliwościami 

psychofizycznymi. Radna podziękowała również za zapewnienie Burmistrza, ze w temacie 

domów dziennego pobytu pozostawia otwartą furtkę na realizację projektów domów 

dziennego pobytu w przyszłości, w zależności od potrzeb i możliwości.  
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Radny Tomasz Wisła w imieniu swoim oraz wszystkich mieszkańców gminy, mieszkańców 

Łąki Prudnickiej oraz Moszczanki podziękował za fantastyczny prezent w postaci informacji 

o budowie ulicy Działkowej. Również złożył wszystkim życzenia świąteczne.  

Burmistrz również podziękował za zaangażowanie i za rozliczanie podatków w Prudniku, 

gdyż to między innymi wpływy z podatków pomagają w realizacji inwestycji.  

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień wyraziła zadowolenie z faktu, że problem hotelu w 

Rynku powrócił. Hotel naprawdę straszy, a wszystkim zależy na tym, aby budynek ten 

przynosił splendor. Oznajmiła również, że żadnemu z radnych nie ubliża, wszystkich szanuje 

i każdemu życzy jak najlepiej. 

Burmistrz złożył wszystkim najserdeczniejsze życzenia świąteczne. Wyraził nadzieję na 

lepsze jutro. 

Radny Marcin Domino podziękował Burmistrzowi za szybką reakcję na interpelację 

dotyczącą uprzątnięcia drogi prowadzącej na działki przy skrzyżowaniu ulic Sienkiewicza,  

Chopina i Alei Lipowej.  Korzystając z okazji złożył życzenia świąteczne. 

Przewodnicząca Rady przypomniała o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych. 

Przekazała również życzenia świąteczne, które wpłynęły do Biura Rady. Złożyła również 

życzenia wszystkim mieszkańcom Prudnika, pracownikom Urzędu oraz radnym. 

 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

XXXIX Sesji rady Miejskiej w Prudniku.  

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje  

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika.  

 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 
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